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Actualiteitsvraag om uitleg van de heer Dominiek Lootens-Stael aan mevrouw Ans 

Persoons, collegelid bevoegd voor Cultuur, Jeugd, Sport en Gemeenschapscentra 

 

Onderwerp: De staat van de Brusselse Nederlandstalige jeugdlokalen 

 

 

Eergisteren trokken heel wat jeugdwerkorganisaties in Vlaanderen en Brussel gezamenlijk aan 

de alarmbel in verband met de staat van hun faciliteiten en lokalen. Ze zijn verouderd, amper 

te verwarmen tijdens de wintermaanden en bovendien blijkt geen enkele jeugdwerkinitiatief in 

Brussel eigenaar te zijn van vaste lokalen.  

 

Hoewel de jeugdlokalen en de jeugdhuizen in Brussel goed scoren op het vlak van de 

bereikbaarheid en de omgeving, toch blijken er heel wat gebreken te zijn. Men spreekt zelfs 

over een verontrustende situatie. Zo zijn heel wat van die voorzieningen slecht geïsoleerd, 

beschikken ze over gebrekkige basisvoorzieningen en laat de veiligheid alsook de 

toegankelijkheid te wensen over. Dit heeft zowel rechtstreekse als onrechtstreekse gevolgen 

voor de jeugdbewegingen en jeugdwerkingen. Rechtstreeks omdat activiteiten in een 

gebrekkige en soms onveilige omgeving moeten doorgaan. Maar ook onrechtstreeks op de 

financiën van de jeugdwerkingen, die het zich niet kunnen veroorloven om een slecht geïsoleerd 

pand te verwarmen. Daarnaast blijkt uit de bevraging “Lokalenonderzoek” uitgevoerd door heel 

wat erkende jeugdbewegingen dat lokalen slecht onderhouden worden en zo ten prooi vallen 

aan vandalisme en inbraak.  

  

De VGC is in vergelijking met Vlaanderen al zeer gul wanneer het neerkomt op de dagelijkse 

ondersteuning van het jeugdwerk in onze hoofdstad. Dat moeten we erkennen. Maar een 

jeugdbeweging kan maar bestaan wanneer ze over een uitvalsbasis beschikt. Wanneer het weer 

het niet toelaat of wanneer het uit praktische overweging niet mogelijk is om buiten te spelen, 

verkeren jeugdwerkingen in de onzekerheid. De alarmkreet vanuit het veld mag dan ook niet 

genegeerd worden door de VGC. In een tijd waar men de jeugd permanent bewust maakt van 

het belang van duurzaamheid, zou het absurd zijn om ze te verplichten om net het omgekeerde 

te doen, namelijk middelen verspillen aan verouderde constructies die soms nauwelijks meer 

bescherming bieden dan een paraplu tijdens een felle regenbui.  

 

Mijn vragen zijn de volgende: 

- Is het collegelid op de hoogte van de serieuze mankementen aan de jeugdinfrastructuur 

in Brussel? 

- Hoe verleent de VGC op dit ogenblik bijstand aan de jeugdbewegingen voor grote 

infrastructuurwerken? 

- Op welke financiële middelen vanuit de VGC kunnen de jeugdbewegingen beroep doen 

wanneer ze eigenaar willen worden van hun jeugdlokaal? 

- Hoe wil het collegelid tegemoet komen aan de alarmkreet van de jeugdwerkorganisaties in 

verband met de staat van hun faciliteiten? 

 

 


